
Jeg vil gerne bede, om bare EN god grund til, at I driver sådan en hetz mod os dampere, kontra 

cigaretrygere ??? 

Man kan alle steder læse, at det er meget mindre farligt at dampe, så undre mig meget, at der ikke 

forskes og udvikles i dette fænomen, som vi alle ved, er kommet for at blive !! 

Skal lige nævne at jeg har røget i 45 år - dampet i to, og bliver ALDRIG ryger igen !!!!! 

Venligst 

Lis Milling.  
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